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Rada Gminy Pawłowiczki 

Protokół nr XI/2019 

sesji Rady Gminy Pawłowiczki 
w dniu 27 grudnia 2019 r. 

 

Obrady rozpoczęto 27 grudnia 2019 o godz. 13:00 i zakończono tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Duda 

2. Andrzej Frohs 

3. Eryk Kontny 

4. Brygida Kopitzki 

5. Zygfryd Krauze 

6. Hubert Kubanek 

7. Lidia Kukowka 

8. Jacek Kwiatkowski 

9. Jan Łata 

10. Przemysław Malinka 

11. Bernard Rybka 

12. Jan Trautberg 

13. Tomasz Wielgan 

14. Andrzej Wolny 

15. Mariusz Wychowaniec 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

Otwarcia sesji Rady Gminy Pawłowiczki dokonała wiceprzewodnicząca rady gminy Lidia 

Kukowka, następującymi słowami: „Otwieram XI sesję Rady Gminy Pawłowiczki zwołaną na 

dzień 27 grudnia 2019 roku na godz. 13.00”. Sesja odbyła się w sali posiedzeń mieszczącej się 

na II piętrze budynku Urzędu Gminy w Pawłowiczkach. Przewodnicząca powitała serdecznie 

radnych, sołtysów, wójta, sekretarz Gminy Pawłowiczki i pracowników  urzędu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca rady stwierdziła obecność 14 radnych, co stanowi quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podjęcia wiążących decyzji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Pawłowiczki na 2020 rok: 

a) omówienie projektu uchwały, 

b) odczytanie opinii regionalnej izby obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

c) opinia komisji, 

d) dyskusja nad projektem uchwały,  

e) odczytanie projektu uchwały budżetowej,  

f) głosowanie całej uchwały budżetowej.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pawłowiczki: 

a) odczytanie opinii regionalnej izby obrachunkowej o przedłożonym projekcie 

uchwały 

b) wieloletniej prognozie finansowej, 

c) opinia komisji, 

d) dyskusja nad projektem uchwały,  

e) odczytanie projektu uchwały,  

f) głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Pawłowiczki na 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pawłowiczki. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Pawłowiczki oraz jej jednostkom 

organizacyjnym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Pawłowiczki na 2020 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej na terenie wsi Pawłowiczki stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki 

o wartości powyżej 10.000 zł. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Pawłowiczki na rok szkolny 2019/2020. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko 

- Kozielskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej. 

15. Interpelacje i zapytania. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zakończenie obrad 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Nie składano wniosków do protokołu nr X/2019 z sesji Rady Gminy Pawłowiczki, która odbyła 

się 28 listopada 2019 r.  

5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 

Wójt omówił działania i zadania podejmowane w okresie międzysesyjnym. 

1. Zakończono prace związane z budową kanalizacji w Gościęcinie i pierwszego etapu 

w Urbanowicach. 
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2. W obowiązującym terminie udało się zrealizować zadanie pn. „Przebudowa ulicy Górnej 

w Gościęcinie”, dzięki czemu w 80% zostało sfinansowane z Funduszu Dróg Samorządowych. 

3. Wójt uczestniczył w spotkaniu długoletnich par pożycia małżeńskiego. Z trzynastu 

zaproszonych udział wzięło dziesięć par i dwie zostały odwiedzone w miejscu zamieszkania. 

Wójt apelował przy tym, aby zgłaszać do urzędu znane przypadki długoletniego pożycia par, 

których związek małżeński został zawarty poza Urzędem Stanu Cywilnego w Pawłowiczkach. 

4. Na wniosek radnego Andrzeja Wolny, podjęto działania pozwalające na przystąpienie do 

priorytetowego programu „Usuwanie folii rolniczych i innych odpadów pochodzących 

z działalności rolniczej”, gdzie kwota dofinansowania z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska wynosiła 500 zł/t odpadów, pozostałą część rolnik był zobowiązany uiścić we 

własnym zakresie. Chęć przystąpienia do programu zadeklarowało 40 rolników, jednak brak 

ofert na ogłoszony przetarg, uniemożliwił realizację zadania. Wobec wysokiego 

zainteresowania przystąpieniem do programu, zorganizowano spotkanie z przedsiębiorcą, który 

oferował odbiór odpadów na podstawie karty przekazania odpadów, za 50 zł (koszt transportu) 

niezależnie od ilości. Przy tej propozycji 20 rolników wycofało swoją deklarację. 

5. Siedem sołectw, które w 2020 roku przystąpią do projektu pn. Marszałkowska Inicjatywa 

Sołecka –Opolskie, muszą przeprowadzić zebrania sołeckie do 15 stycznia 2020 roku. 

6. Wójt składał podziękowania radnym, sołtysom i pracownikom za realizację gminnych 

planów roku bieżącego. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Pawłowiczki na 2020 rok. 

a) omówienie projektu uchwały budżetowej 

Projekt budżetu Gminy Pawłowiczki na 2020 rok omówiła skarbnik gminy Jadwiga Mroczko. 

Informowała, iż w ustawowym terminie projekt budżetu i wieloletnia prognoza finansowa 

zostały przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu i biura Rady Gminy 

Pawłowiczki. Przedłożony dokument uległ zmianie o kwotę 330 tys. zł w pozycji dochody 

i wydatki bieżące, co związane jest z realizacją projektu pn. „Kompetencje dla młodego 

Europejczyka w Gminie Pawłowiczki”. Wielkość planowanych dochodów ogółem na 2019 rok 

stanowi kwota 32.818.883,00 zł w tym: dochody bieżące 32.719.723 zł i dochody majątkowe 

99.160,00 zł. Dochody własne-podatki, opłaty, zostały zaplanowane po bardzo dokładnej 

analizie, dlatego nie wymagają korekt w ciągu roku. Źródła dochodów, które ulegają zmianom 

to dotacje, zaplanowane w kwocie 674.137 zł. Skarbnik nadmieniła przy tym, że wiadome jest, 

iż kwota ta ulegnie zmianie o ok. 2 mln zł z uwagi na pozytywną opinię projektu 

o dofinansowanie zadania z budżetu Unii Europejskiej. Dalej skarbnik wymieniła kwotę 

3.951.363 zł - Udziały w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa, podkreślając przy 

tym, że źródło tego dochodu w roku bieżącym jest zagrożone niewykonaniem, powodem 

takiego stanu może być zmiana przepisów w zakresie ulg podatkowych dla dochodów 

pracowników. Wymieniła również kwoty subwencji wyrażając nadzieję, że część oświatowa 

w kwocie 8.555.984,00 zł  nie ulegnie zmniejszeniu. Następnie skarbnik przedstawiła kwoty 
dotacji celowych z budżetu państwa i omówiła strukturę dochodów. 

Wydatki zaplanowano w kwocie 32.138.883,00 zł w tym: wydatki bieżące 30.565.563,00 zł, 

wydatki majątkowe 1 573 320,00 zł. Skarbnik podkreśliła przy tym, że wydatki znacznie 

wzrosły w stosunku do pierwotnie planowanych wydatków na 2019 rok, a powodem tego stanu 
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jest dotacja na zadania z zakresu administracji rządowej z przeznaczeniem na wypłatę 

świadczenia wychowawczego 500+. Wydatki pokrywają zapotrzebowanie wnioskowane przez 

pracowników za wyjątkiem kwoty w rozdziale 85202 Domy pomocy społecznej, gdzie 

propozycja dyrektor GOPS była o ok. 100.000 zł wyższa i nie przewyższała poniesionych 

wydatków z roku 2019 na ten cel. W omawianym projekcie budżetu nie zaplanowano środków 

pokrywających wkład własny na wnioskowaną przebudowę drogę transportu rolnego oraz 

drogę, której wykonanie planuje się przy dofinansowaniu z Funduszu Dróg Samorządowych. 

Dalej, skarbnik przedstawiła strukturę wydatków. Zwróciła uwagę na kwotę 330.680 zł- 

Transport lokalny, którą zaplanowano po raz pierwszy w projekcie budżetu oraz na wielkość 

dotacji udzielanych z budżetu gminy. Następnie omówiła zadania inwestycyjne planowane na 

2020 rok, podkreślając, że może zmienić się montaż finansowy zadań pn. „Budowa kanalizacji 

sanitarnej dla wsi Urbanowice - II etap”  i „Przebudowa Stacji Uzdatniania Wody w Grodzisku” 

w związku z ubieganiem się o ich dofinansowanie, jako jeden wniosek. Skarbnik podkreśliła 

też, że wydatki zawierają plan wynagrodzeń zwiększonych o wskaźnik wzrostu 5,0 % oraz 

uwzględniono wzrost najniższego wynagrodzenia do kwoty 2 600 zł od stycznia 2020 roku . 

Ponadto ujęto skutki podwyżki wynagrodzeń dla nauczycieli od 1 września 2019 roku 

przechodzące na 2020 r.  

Na pytanie radnego Tomasza Wielgana o wielkość wolnych środków na koniec 2019 roku, 

skarbnik odpowiedziała, że kwota będzie znana ok. 10 stycznia 2020 r.  

Kończąc swoją wypowiedź nt. projektu budżetu, mówiła że jest zrównoważony  i będzie 

realizowany przy zastosowaniu zasady gospodarności i oszczędności. Kwota rozchodów 

680.000,00 zł przeznaczona będzie na spłatę zaciągniętych pożyczek w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu. Skarbnik wspomniała przy tym, 

że w 2021 roku Gmina Pawłowiczki może ubiegać się o znaczną kwotę  umorzenia pożyczki. 

Projekt budżetu spełnia również wymogi art. 242 ust. 1 ustawy o finansach publicznych tj. 

planowane dochody bieżące są większe od planowanych wydatków bieżących na 2020 rok. 

Wraz z projektem budżetu został przedłożona wieloletnia prognoza finansowa.   

 

b) opinia regionalnej izby obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 
 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Lidia Kukowka odczytała Uchwałę  nr 508/2019 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 5 grudnia 2019 roku w sprawie 

opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Pawłowiczki na 2020 rok. 

Powyższą uchwała projekt budżetu został zaopiniowany pozytywnie. 

 

c) opinia komisji nt. projektu uchwały budżetowej 
 

Przewodnicząca komisji oświaty, kultury i sportu, zdrowia i spraw socjalnych Brygida Kopitzki 

przedstawiła pozytywną opinię komisji budżetowo- gospodarczej oraz komisji oświaty, kultury 

i sportu, zdrowia i spraw socjalnych wypracowaną na wspólnym posiedzeniu w dniu 18 grudnia 

2019 roku w sprawie projektu budżetu Gminy Pawłowiczki na 2020 rok. Decyzja o pozytywnej 

opinii projektu była jednogłośna w obecności wszystkich członków obu komisji. 

d) dyskusja nad projektem uchwały 
 

Nie podejmowano dyskusji w powyższym temacie. 

 

e) odczytanie projektu uchwały budżetowej 
 

Prowadząca posiedzenie Lidia Kukowka odczytała projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy 

Pawłowiczki na 2020 rok.  
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f) głosowanie nad uchwaleniem projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Pawłowiczki 

na 2020 rok 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Pawłowiczki na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, 

Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec Zygfryd Krauze. 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XI/72/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pawłowiczki 

 

Skarbnik gminy poinformowała, iż przedstawiana prognoza finansowa zawiera 

odzwierciedlenie ogólnych kwot planowanych w budżecie na  2020 rok i prognozowane 

dochody i wydatki  do 2023, a dodatkowo opracowano prognozę długu na lata, kiedy będą 

spłacane zaciągnięte zobowiązania tj. do 2025 roku. Skarbnik podkreśliła przy tym, że w całym 

okresie prognozy długu nie występuje zagrożenie naruszenia art. 242 ustawy o finansach 

publicznych, ponieważ planowane dochody bieżące są wyższe od wydatków bieżących. Dalej 

przedstawiła wielkości spłat rat kapitałowych. 

  

a) odczytanie opinii regionalnej izby obrachunkowej o przedłożonym projekcie uchwały 

wieloletniej prognozie finansowej 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Lidia Kukowka odczytała Uchwałę  nr 509/2019 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 5 grudnia 2019 roku w sprawie 

opinii o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Pawłowiczki. Powyższą uchwała projekt wieloletniej prognozy finansowej został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

b) opinia komisji do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
 

Przewodnicząca komisji oświaty, kultury i sportu, zdrowia i spraw socjalnych Brygida Kopitzki 

przedstawiła pozytywną opinię komisji budżetowo- gospodarczej oraz komisji oświaty, kultury 

i sportu, zdrowia i spraw socjalnych wypracowaną na wspólnym posiedzeniu w dniu 18 grudnia 

2019 roku w sprawie projektu budżetu Gminy Pawłowiczki na 2020 rok. Decyzja o pozytywnej 

opinii projektu była jednogłośna w obecności wszystkich członków obu komisji. 

c) dyskusja nad projektem uchwały 

 

Nie podejmowano dyskusji w powyższym temacie. 
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d) odczytanie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
 

Wiceprzewodnicząca Lidia Kukowka odczytała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Pawłowiczki.  

 

e) głosowanie nad uchwaleniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pawłowiczki 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pawłowiczki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, 

Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec, Zygfryd Krauze. 

 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XI/73/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Pawłowiczki na 2019 rok. 

 

Projekt uchwały omówiła skarbnik gminy Jadwiga Mroczko. Omawiany akt zmniejsza 

dochody i wydatki o kwotę 228.468 zł. Dodatkowo zaproponowano zmniejszenie przychodów 

o kwotę 556, 21 zł z uwagi na częściowe umorzenie pożyczki udzielonej dla Stowarzyszenia 

Ochotnicza Straż Pożarna w Maciowakrzu przy jednoczesnym zwiększeniu o tą samą kwotę, 

gdzie źródłem pokrycia stanowiły wolne środki. 

Projekt uchwały urealnia kwoty planowanych dochodów, które uległy zmianom na wskutek 

otrzymanych ponad plan lub nieotrzymanych dochodów. Ponadto, wprowadza dwie zmiany 

związane z otrzymaniem środków zewnętrznych tj. w związku z otrzymaniem dotacji 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i gospodarki Wodnej na wymianę kotła c.o. 

dla PSP Maciowakrze – zwiększenie dochodów i wydatków o 27.000 zł oraz zmniejszenie 

dochodów i wydatków majątkowych o kwotę 229.638 zł do wartości zadania po przetargu, 

które uzyskało dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych –przebudowa ul. Górnej 

w Gościęcinie. Po dokonaniu przedstawionych zmian, budżet Gminy Pawłowiczki będą 

stanowić kwoty 32.005.242,16 zł – dochody, 34.365.763,16 zł – wydatki. Przychody to kwota 

3.040.521,00 zł, a rozchody 680.000 zł. 

Skarbnik gminy informowała, że za przedstawionymi zmianami, wprowadzono stosowną 

korektę wieloletniej prognozy finansowej. Oprócz tego, już po wspólnym posiedzeniu komisji, 

gdzie projekt WPF był omawiany, została wprowadzona jeszcze jedna zmiana w 2019 r. na 

wniosek kierownika jednostki organizacyjnej w rubryce 11.1 Wydatki bieżące na 

wynagrodzenia i składki od nich naliczane, gdzie aktualna kwota wynosi 12.379.021,51 zł. 

Nie podejmowano dyskusji w powyższym temacie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Pawłowiczki na 2019 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, 

Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec, Zygfryd Krauze. 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XI/74/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pawłowiczki 

 

Nie podejmowano dyskusji w powyższym temacie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pawłowiczki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XI/75/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Pawłowiczki oraz jej jednostkom 

organizacyjnym. 

 

Projekt uchwały omówiła skarbnik gminy, która wyjaśniła, że uchwała pozwoli na 

niedochodzenie roszczeń, których wartość wraz z odsetkami nie przekracza 100 zł, ponieważ 

koszty wysyłki upomnień mogą przekroczyć wartość należności. 

 

Radny Zbigniew Duda zapytał ile takich należności zdarza się w ciągu roku. 
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Skarbnik wyjaśniła, że należności takie nie dotyczą osób fizycznych i stanowią niewielkie 

kwoty, a ich przyczyną są różne terminy wpłat dochodów osób, które są zobowiązane do wpłat 

o charakterze cywilnoprawnym na rzecz gminy. Z przeprowadzonej analizy wynika, że na ok 

20 podmiotów, 2 płacą w obowiązującym terminie. W celu zminimalizowania opóźnień wpłat, 

wszystkie podmioty zobowiązane w tym zakresie, zostały poinformowane o obowiązujących 

przepisach.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Pawłowiczki oraz jej jednostkom organizacyjnym..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XI/76/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Pawłowiczki na 2020 rok. 
 

Prowadząca spotkanie Lidia Kukowka odczytała propozycje do planu pracy komisji rewizyjnej 

na 2020 rok, zgodnie z załącznikiem do projektu uchwały. 

 

Nie podejmowano dyskusji w sprawie przedstawionego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pawłowiczki na 

2020 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XI/77/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej na terenie wsi Pawłowiczki stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki 

o wartości powyżej 10.000 zł. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy Jerzy Treffon. Wskazał położenie nieruchomości – 

Pawłowiczki Warmontowice i wyjaśnił, że jest to działka niezabudowana, która kilka lat wstecz 

była już wystawiana na sprzedaż, ale z uwagi na brak nabywcy transakcja nie została 

zakończona. Aktualnie jest osoba zainteresowana kupnem, a wartość działki wynosi ok. 

65 tys.zł. 

Nie podejmowano dyskusji w sprawie przedstawionego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej na 

terenie wsi Pawłowiczki stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki o wartości powyżej 

10.000 zł..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XI/78/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Pawłowiczki na rok szkolny 2019/2020. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. W związku z nowelizacją ustawy Prawo oświatowe, 

zmianie uległy zasady zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół 

i przedszkoli, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice. Zwrot za  przewóz ucznia następuje na 

podstawie umowy zawartej pomiędzy wójtem i rodzicami, a koszt przewozu obliczany jest na 

podstawie średniej ceny paliwa w gminie, którą określa rada gminy w drodze uchwały na każdy 

rok szkolny.  

Nie podejmowano dyskusji w sprawie przedstawionego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Pawłowiczki 

na rok szkolny 2019/2020. 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XI/79/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko 

- Kozielskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. W związku z wycofaniem działalności w zakresie usług 

transportu zbiorowego przez firmę działającą w Kędzierzynie-Koźlu, gminy oraz starostwo są 

zobowiązane zapewnić mieszkańcom tę usługę, jako zadanie własne. Wobec powyższego 

starostwo podpisało umowę z firmą GTV BUS, która aktualnie jest wykonawcą zadania, 

a koszty są ponoszone przez samorządy. Do miejscowości będących siedzibą gminy – 

starostwo, natomiast do pozostałych miejscowości dane gminy. Gmina Pawłowiczki na ten cel 

w 2020 roku poniesie koszt w wysokości ok. 350 tys. zł za cały rok. Wójt podkreślił przy tym, 

że umowa kończy się w miesiącu czerwcu i przed podpisaniem kolejnej rozezna potrzebę 

utrzymania poszczególnych kursów. 

Nie podejmowano dyskusji w sprawie przedstawionego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko - 

Kozielskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania organizacji publicznego transportu 

zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XI/80/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

15. Interpelacje i zapytania. 

Radny Jan Łata zabierając głos, złożył podziękowania w imieniu mieszkańców za wykonane 

inwestycje na terenie miejscowości Milice i zwrócił się z wnioskiem o zamontowanie kamer – 

fotopułapek przed wysypiskiem śmieci przy drodze z  Milic w kierunku Grudyni Małej i na 
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drodze Milice-Teszniów w okolicach przydrożnego krzyża. Radny nadmienił, że we 

wskazanych miejscach są nielegalnie składowane odpady. 

Wójt odniósł się do wniosku o zamontowanie kamer we wskazanych miejscach, mówiąc, że 

dokona rozeznania w zakresie kosztów i pod kątem wymogów, a odpowiedzi udzieli na 

kolejnym spotkaniu.  

Radny odpowiedział, że koszt jednego urządzenia to kwota ok. 250-300 zł i jest ono mobilne, 

można go przenosić w dowolne miejsce.  

Radny Tomasz Wielgan składał podziękowania za inwestycję, którą wykonano na ulicy Górnej 

w Gościęcinie. Ponadto radny pytał, czy można złożyć monit do PGW Wody Polskie w sprawie 

składanej interpelacji odnośnie złego stanu kanału w Gościęcinie. 

Głos zabrała sekretarz gminy Bernadeta Hamera, informując, że PGW Wody Polskie 

zadeklarowało przeprowadzenie remontu w momencie, kiedy będą dysponować środkami 

finansowymi. Niemniej jednak zostanie wysłane kolejne pismo w tej sprawie. 

Wójt zaproponował, aby wstrzymać się z tym działaniem i w okresie wiosennym, po objeździe 

gminy wystosować pismo obejmujące również inne wnioski będące w kompetencji Wód 

Polskich. 

16. Wolne wnioski. 

Radny Bernard Rybka również w imieniu mieszkańców składał podziękowania za wykonane 

prace w miejscowości Ostrożnica. 

Sołtys sołectwa Ucieszków Henryk Bryłka zapytał czy będą podwyżki stawek podatku rolnego 

i od nieruchomości na 2020 rok. 

Skarbnik Jadwiga Mroczko wyjaśniła, że podatek od nieruchomości został podwyższony 

o stopień inflacji-3%, natomiast podatek rolny wzrósł o 7,54%. 

Wójt dopowiedział, że zaproponował podwyżkę podatku od nieruchomości o stopień 

inflacyjny, aby uniknąć drastycznego wzrostu w przyszłości, natomiast stawki podatku rolnego 

są oparte na danych udostępnionych przez GUS. 

 Sołtys sołectwa Naczęsławice Rajnhold Windisch zapytał czy istnieje jeszcze możliwość 

oddania odpadów z gospodarstw rolnych, o których wójt mówił w działalności międzysesyjnej. 

Wójt udzielił twierdzącej odpowiedzi. 

Radny Tomasz Wielgan zwracając się do Prezesa Izby Rolniczej w Opolu Marka Froelicha 

zapytał o sprzedaż działek przez Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa.  

Prezes Marek Froelich udzielił wyjaśnień. 

17. Zakończenie obrad. 

Wiceprzewodnicząca rady Lidia Kukowka zamknęła obrady XI sesji Rady Gminy Pawłowiczki 

w dniu 27 grudnia 2019 roku. 

 

    Wiceprzewodnicząca 

Rada Gminy Pawłowiczki 

 

          Lidia Kukowka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


